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I.  Az Egyesületi munka irányításáról

Változatlanul  érvényes:  a  teendők  megfelelő  elvégzése  érdekében

szervezetünknek  követnie  kell  szerkezetében  és  személyi  összetételében  a

változásokat.  Az  elnökség  tagjai  közül  munkahelyet  változtatott Pethő Attila

igazgató  úr,  ennek  következménye  lett  az  állandó  délutáni  elfoglaltsága.  Ez

nehézzé – alkalmanként lehetetlenné - tette  itteni munkáját, ezért felmentését

kérte. Ezt elismertük és elfogadtuk. Helyetteséül Farkas Attilát kértük elnökségi

tagnak. Ő a jelölést elfogadta. Az elnökség és a vezetőség rendszeresen ülésezik

havi program alapján. Mivel a  vezetőség tagjai közül néhányan alkalmanként

nem tudtak az üléseken jelen lenni, olyan javaslat született, hogy a csoportok,

ill. a kiemelt területek vezetésére két személyt kérünk fel, s közülük az egyiknek

jelen kell lennie az értékelő és feladat-kijelölő munkában. A működésnek ez a

módja januártól lesz érvényes.

A vezetőségben dolgozó felsővárosi városrészvezető Babity János, valamint a

városi DÖK-kel kapcsolatot tartó Babity Jánosné családi programjainak száma

és időtartama oly mértékben növekedett, hogy itteni munkájukat nem győzték

saját  elvárásaik  szerint  ellátni,  ezért  felmentésüket  kérték.  Munkájukat

köszönjük.  Egyesületi  tevékenységükre  továbbra  is  számítunk.  Helyetteseik

felkérése  folyamatban  van.  Dr.  Weiner  József  új  tagunkat  egy-egy  feladat

megoldására  kértük  és  kérjük  fel.  Folyamatos  tevékenységéről  a  vezetőség

tagjaként tud beszámolni.

II. Rendszeresen, legalább egy éve dolgozó csoportok

1.  Informatikai csoport. Vezetője: Lencsés Péter

Az  egyesületen  belüli  információáramlás  változatlanul  jó  minőségű  ellátói.

Jelentős feladatuk a honlap és közösségi életünk szinkronjának megteremtése



és folyamatos működtetése, amely különös odafigyelést igényel a történések

számának  viszonylag  gyors  növekedése  miatt.  A  honlapunk  szerkezete  az

eligazodást segíteni tudja. A honlap iránt érdeklődők száma meghaladja a 900-

at.  A  facebookon  való  közléseink  gyakoriak.  Az  érdeklődés  megnyugtató.  A

körforgalmak  és  a  szökőkutak  együttes  jelenléte  a  csúcstartó:  kifogásoló

véleményünket 12300-nál többen lájkolták. De jelentős például (1000-nél több

kattintással)  a  kárászi  gyermektáborról  szóló anyag,  a  piaci  sorozat,  a  városi

séták és mások. A kapcsolattartás formái kialakultak, működnek. 

2. Virágos iskolák, virágos óvodák.  Vezető:  Burszki Darinka

Rendkívüli az odafigyelés az e területen történtekre. Az intézmények vezetői, a

pedagógusok, a gyerekek és a szülők egyaránt elkötelezettek a program iránt. E

területen tartalmas, szép jövendője lehet a városnak. A kategóriákba sorolás –

az eredményhirdetés , immár 3. alkalommal – nevember első felében lesz. A

jövő évre szóló meghívóknak az új helyzethez igazítása megkezdődött. 

3. Tagnyilvántartás. Vezetője: Kenyeres Edina

A tagság részvételét az egyesület életében felülvizsgáltuk. Ahol érdektelenséget

tapasztaltunk a tagok nyilatkozata alapján, kezdeményeztük a tagsági viszony

megszüntetését.  Erről  minden  érintettet  értesítettünk.  A  változás  lényeges

következményeit a nyilvántartást vezető Kenyeres Edina érvényesítette. Az új

tagok  száma  nő.  A  februárra  vonatkozó  célkitűzést  nem  módosítottuk.

Szeretnénk, ha akkorra 80 körül lenne a létszámunk. Korábbi gyakorlatunk nem

változott: 4 havonta helyzetünkről levelet küldünk minden tagunknak.

4.  A  „Szemétfogócskát”kitaláló  és  működtető  Bátori  Magdolna  tanárnővel

felvettük  a  kapcsolatot  az  esetleges  együttműködésről.  A  részletekről  szóló

megállapodás még nincs aláírva.

5. A városi közlekedés néhány elemének vizsgálatára készülünk (a Jelky tér új

forgalmi  helyzete;  a  körforgalmak  és  a  szökőkutak  együttlétének  törvényi

háttere), de változatlanul a kerékpáros közlekedés lehetőségeinek vizsgálatát

tekintjük  alapvető  kötelességünknek.  Jelentős  támogatásra  számítunk  a

szakmailag felkészült új tagunktól, Katona Boldizsártól is.

6.   A  diákönkormányzat városi  szervezetének  vezetőségével  megkezdett

kapcsolatépítésünk  rajtunk  kívül  álló  okból  megrekedt.  Fontosnak  tartjuk  a



közös gondolkodást és cselekvést a fiatalokkal. Felajánljuk, hogy vezetőségünk

minden ülésén képviseltesse magát a DÖK. Ha lehetőséget kapunk rá, havonta

egyszer a mi összekötőnk is részt venne az ő  vezetőségük ülésén.

III.  Új csoportok, témák helyzetéről

1.  A városrészi csoportokról

Ez  legfontosabbnak  gondolt  munkaterületünk,  amely  egyelőre  kevés

sikerélményt ad, a vártnál viszont több gondot jelent. Itt is érvényessé válik a

változás  érdekében  a  kettős  vezetői  rendszer,  a  megvalósításban  pedig  a

fokozatos kiépítés.  Még az idén tervezzük legalább 2 városrészben a munka

elindítását  az  elvégezhető teendők lajstromozása  után.  A  szentistváni  minta

megismertetése és fejlesztése járható útnak tűnik.

2.  Városi séták

Ebben az évben indult a program, Szentistvánon. Az érintettek száma a 100 főt

meghaladta.  Az  esemény  sokak  igényét  kielégítette  gazdagságával,

változatosságával.  A 2.  séta (Virágos Belváros)  iránt a facebookon rendkívüli

volt az érdeklődés (1400 kattintás), magán a Jász Anikó és Burszki Darinka által

vezetett kellemes hangulatú sétán a résztvevők száma nem haladta meg a 20

főt. A 3. séta célja az idei évben rendkívül gazdag programot megvalósító Éber-

ház, ahol háziasszonyunk  Kollár Jánosné Éber Orsika.

3.   Új,  rendszeresen működő tevékenységünk  a Duna-csoporthoz kötődik.  A

céljaikat  igen alaposan tárgyaló,  komoly felkészültséget birtokló tagok egyre

kiterjedtebb  területet  vonnak  be  kutatásaik  körébe.  Az  egyesületen  belüli

helyzetüket  egyértelműbbé  teszi,  hogy  a  csoport,  illetve  az  egyesület  által

vállalt  feladatok  elkülönítésének  szükségességéről  megállapodás  született.  A

csoport vezetője Széll Péter.

4.   A  Polgármesteri  Hivatallal elindított  kapcsolatunk  nem  vált  rendszerré.

Érdemi tárgyalásokig nem sikerült eljutnunk. A közelmúlt országos eseményei

nem kedveztek a civil  szervezetek működésének. A következő 4 hónapban a

kialakult  új  helyzethez  igazodóan  keressük  a  városlakók  érdekeit  leginkább

segíteni  tudó  kapcsolatok  felfedezését,  működőképessé  tételének

megtalálását.  A  legártalmasabb  helyzeten  –  sajnos  –  nem  sikerült

változtatnunk: a városban sorra valósulnak meg úgy beruházások, hogy azokról



a felkészülési időszakban nem történik egyeztetés. Közös jövőnket lényegesen

befolyásolja például az új piac kialakítása, amely lényegesen eltér a 2015-ben

elfogadott elképzelésektől.

A  sajtó  képviselőivel kapcsolatunk  hasznos,  számos  alkalommal  jutunk

megjelenési  lehetőséghez.  Városi  szervezetekkel  is  vannak  rendezett

kapcsolataink. Közösségi életünk lebonyolításához komoly segítséget kapunk a

Belvárosi Közösségi Ház munkatársaitól. Köszönjük.

                                                                                                           Cseh Béla


